
SocialFormality社交活动-2 PDF转换可能丢失图片或格式，建

议阅读原文
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92_129576.htm Discussing the Detail I will be here at a quarter to

eight. I will look out for you at three. Shall I come with you part of

the way? Is there anything you want us to bring along? Where shall

we meet? What time? What time are you thing of the best? How

about some other time? Could you make it another day? Is not there

any other time that would suit you? How about tomorrow evening?

Are you free? What about the day after tomorrow? But I am not free

tomorrow .Could we meet another day? Perhaps some other time

would be better. Let me just look in my diary first. What time would

you expect us to arrive? 商讨细节 我将在7点3刻来这里。 我将在

三点来找你。 我到路上来接你好吗？ 我们还需带什么吗？ 我

们在哪见面？ 什么时间？ 你觉得什么时间最好？ 换别的时间

如何？ 改日安排怎么样？ 没有别的时间适合你吗？ 明天晚上

怎么样？你有空吗？ 后天怎么样？ 可惜明天我没空？改天好

吗？ 也许其他时间会更好些。 让我先看看我的日程按排吧。 
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